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Dagsorden samt mødereferat fra: 
Bestyrelsesmødet i afdeling 78 

(Brombjerg 1-43) 
 

Mødested: Brombjerg 1 
 

 
Referat nr. 06-11-2024 

Til stede var fra: 
 
Afdelingsbestyrelsen: 
Joan Doweszeit, Christina Sørensen, Lars Sørensen 
 
Suppleanterne: 
Lissy Larsen, Sonja Paulsen, Birgit Schmidt  
 
Afbud fra: Lissy 

Dag og år: 
 
Onsdag, den 06. november kl.: 1530 
 
 

Pkt. 1 
Godkendelse af dagsorden. 
 

 
Godkendt 

Pkt. 2 
Godkendelse af referat nr. 14-08-2024. 
Referat tilsendt. 10-11-2024 
 

  
Blev godkendt 

Pkt.3 
Gennemgang af årsregnskabet for afd.78 
for perioden 1/7/2023 – 30-06-2024 
 

 
Gennemgået og godkendt 

Pkt. 4 
Hvad er lavet/ordnet siden markvandringen? 
 

Murværk under køkkenvindue i nr.27 er la-
vet. 
Formanden har udsendt skrivelse vedrø-
rende hen kastning af diverse affald. 
 
Eventuel indkaldes der til en ekstra mark-
vandring vedrørende haver og hække samt 
bevoksninger. (Manglende tilbagemeldin-
ger fra teknisk afdeling på samme) 
 
Vi prøver først med en skrivelse til teknisk 
afdeling som afsendes 08-11-2024 pr. 
Mail. 
 
 

Pkt. 5 
Aktiviteter op til julen? 
Juletræ/julehygge/hvem gør eventuelt hvad. 
 

 
Joan formulerer et informationsbrev angå-
ende diverse aktiviteter der vil ske i anled-
ningen af julen. 
 
Christina har sagt god for at være tovhol-
der for aktiviteterne. 
 
Efterlyser beboere der har lyst til at deltage 
med forskellige aktiviteter. 
 
Der indkøbes en juletræslyskæde beregnet 
til flagstangen. 
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Pkt. 6 
Beretninger for perioden siden sidste møde. 
Bestyrelsesmedlemmer og suppleanterne ajourfører 
hinanden om, og med hvad der er sket i afdelingen si-
den sidst. Ikke alt føres til referat. 
 

 
 

Pkt.7 
Orientering omkring informationstavle/skab. 
Evt. Som forslag til afdelingsmødet, beboerne inddra-
ges. 
 

 
Er blevet godkendt, kommer som et forslag 
til afdelingsmødet. 

Pkt. 8 
Eventuelt. 
Der kan snakkes og diskuteres om alt, men intet kan 
vedtages. 
 

 
Flagstangen er brugbar igen, og vi har fået 
nye flagdamer som tager sig af flagningen. 
 
Hvis der er nogen der ønsker flaget hejst, 
så skal henvendelse ske til: 
 
Gitte i nr.41 eller Margit i nr.43 
 
En stor tak til Sonja som har været vores 
flagdame i mange år. 

Bilag. 
 

 

Næste møde.: 05-02-2025 
 
Mødet slut kl. 1730 

Referent. 
Lars Sørensen 
 

 


